
 

 

Protokoll styrelsemöte – 2020-XX-XX 

1. Formalia 

1.1 Mötets öppnande 

 Mötet förklarades öppnat 12:05 

1.2 Närvarande 

Närvarande vid mötet var: 

Sebastian Elf 

Viktor Olbrant 

Tommy Reuterskiöld 

Christian Säldebring 

Alexander Kristiansson 

Clara Hällgren 

Pierre La Fevre 

Anders Utter 

Joanna Kubik 

Mats-Hjalmar Murman 

Mikael Stedt 

Pontus Wiström 

Ricardo Miguel Mayta Lavalle 

Rajinder Singh 

Jesper Wallberg (ankom 12:10) 

Daniel Labriz (ankom 12:22) 

 

1.3 Anmäld frånvaro 

 Clara Ljungström har anmält frånvaro 

1.4 Val av mötets ordförande 

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande. 



 

 

1.5 Val av mötets sekreterare 

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare. 

1.6 Adjungeringar 

Inga adjungeringar inkom. 

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet 

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsmässigt. 

1.8 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll saknas.  Mötet beslutar upprätta extra protokoll. 

1.9 Val av justerare 

 Pierre La Fevre och Clara Hällgren valdes till mötets justerare. 

1.10 Anmälan av övriga frågor 

 Inga övriga frågor.  

1.11 Föredragningslista godkännande 

Föredragningslistan godkändes med tillägg av punkt 3.5 samt 3.6. 

2. Rapporter och meddelanden 

2.1 Styrelsen 

Ordförande: Har försökt i ca sex månader att ordna access till dem som behövt. Ordnades till 

slut men har skapat hinder för nödvändig verksamhet. 

 

Vice ordförande: Ska gräva fram protokoll från senaste SM för justering. 

 

 



 

 

Ledamöter: 

Viktor: Ska ta fram protokoll från vårens möten för justering. 

 

 

2.2 Organ och nämnder:                     

Företagsgruppen(FG): Inget att rapportera. 

 

Qlubbmästeriet(QM): Mottagningen genererade mycket vinster.  

 

 

Lokalnämnden: Har fått fart på läskautomaten i Rudan. Inväntar betalning för ljudtillbehör.  

 

Mottagningsgruppen(Mogen): Mottagningen har varit lyckad. Inga kända smittfall. De 

nyantagna uttrycker stort intresse för att vara delaktiga i sektionens verksamhet.  

 

 

 

Studienämnden(SN): Gemensamt möte med andra sektioners nämnder inom kort.  

 

 

 

Spelgruppen(SPRUPPEN): Inget att rapportera. 

 

   

 

Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP): Inget att rapportera. 

 

 

 

JML-nämnden: Påbörjat rekrytering. 

 

 

Valberedning: Inget att rapportera. 

 



 

 

 

Idrottsgruppen(IG): Inget att rapportera. 

 

  

 

Fanborgen: Förslag att nästa år samverka med IsB under Fanborgen. 

 

 

 

2.3 THS, Övriga: 

 

Revisorer: Ska ta kontakt med ekonomiansvarig för att stämma av bokföringen efter halva 

verksamhetsåret. 

 

3. Besluts- och diskussionspunkter 

3.1 Återuppta sektionsaktivitet  

  

Förslag framförs på att vara hårdare med att följa Folkhälsomyndighetens 

rekommendationer framför allt för Qlubbmästeriets verksamhet. 

 

Mötet beslutar att återuppta sektionsaktiviteter. Alla nämnder och organ förbehålls rätten att 

på eget bevåg besluta hur stor del av deras verksamhet som ska genomföras. 

 

3.2 Pubfredag alla organ & nämnder  

 

Många nyantagna är intresserade av att vara delaktiga i sektionens verksamhet. En 

rekryteringspub för alla organ och nämnder är önskvärt för att presentera vilka olika delar av 

sektionen som existerar. 

 

3.3 Skåpansvarig 

 

Mötet beslutar att delge Mats-Hjalmar Murman ansvaret för uthyrning av skåp.  

 

3.4 Inbjudningar från andra sektioner (Nollegasquer) 

 



 

 

Till följd av uteblivna inkomster under våren diskuterades huruvida styrelsen ska 

representeras på andra sektioners nollegasquer. 

 

Sebastian Elf yrkar för att gå på evenemang anordnade av sektioner med vilka vi har 

gemensamma intressen.  

 

Mötet beslutar att godkänna Sebastian Elfs yrke. 

 

3.5 Sektionsmöte 

 

Diskussioner fördes kring när SMP1 ska hållas. 

 

Mötet beslutar att hålla sektionsmötet 29/9. 

 

3.6 Sjöslaget 

 

Sjöslaget kommer med stor sannolikhet att bli av. Styrelsen anser att sektionen inte ska vara 

delaktig i Sjöslaget 2020.  

 

 

4. Övriga frågor 

 Inga övriga frågor. 

 

5. Nästa möte 

Nästa möte planerades till onsdagen 16/9. 

6. Mötet avslutas 

 Mötet avslutades 12:47. 

 

  

 

 



 

 

 


